
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Justitsministeren
Undervisningsministeren

Dato: 2. december 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Ministrene bedes svare på, om regeringen finder, at der i tilstrækkeligt grad
tages hånd om asylbørnenes skolegang, og om regeringen finder, at det et
hensigtsmæssigt, at asylbørn, der ikke har et mundtligt dansk og pga. de kon-
flikter, de flygter fra, ofte har ingen eller kun sparsom forudgående skolegang,
integreres i så høj grad, som tilfældet er, i normalklasser i folkeskolen. Mini-
strene bedes svare på, hvad regeringen gør for at reducere de udfordringer
både elever, skoler og familier står med som følge af asylbørn i normalklas-
serne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tina Nedergaard (V) og Karen Ellemann
(V).

På udvalgets vegne

Annette Vilhelmsen
formand
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